
 
   

Notulen  
 

Aan:   Bestuurlijke adviescommissie Broekheurne 

Van:   Stefan Kroeze 

Datum:  22 december 2022 

Betreft:  Notulen Bestuurlijke adviescommissie 21 december 2022 

 

Aanwezig: Laura Verweij, Ruud Mulder, Koen Hobbelt, Wim Stegeman, Gerbrand Naeff,  
  Gerrit Jan van der Veen, Henk Kiewik, Michael Sijbom, Han van den Heuvel,  
  Pieter Boerman 

Afwezig: Janet Oosterhof 

 

 

1.  Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

2. Mededelingen 

Landschapsarchitect Nico Wissing moet eerder weg, zijn presentatie wordt naar voren 
gebracht. 

Boerenachterbanavond 12 dec 
De boerenachterbanavond was een rustige en informatieve avond. Er werden tijdens de 
vergadering relatief weinig vragen gesteld. Wel gaf de onduidelijkheid over de WKW-beek 
enige frustratie en daarmee ging het gesprek meer over de bedreigingen die op de agrarische 
sector af komen dan naar de kansen die daar ook uit voort komen. 

 
Gebiedsavond 15 dec 
Bij het uiteengaan in groepen ontstond aan de tafels er veel ruis en discussie over de 
onduidelijkheid van de getoonde kaart. Vooral het gebrek aan duidelijke aanknopingspunten 
maakte dat er veel tijd verloren ging doordat de aanwezigen op zoek gingen naar hun eigen 
locatie op de kaart. 
Tijdens de avond werd er ook veel gediscussieerd over windenergie door zowel de voor- als 
tegenstanders. 

Werkbezoek van de Provincie aan Broekheurne 7 februari 

Bespreking hoe om te gaan met deze dag en wie welke vragen beantwoord. Boerderij van de 
Familie Hobbelt is in beeld als bezoeklocatie. 

 

 



 
   

3.  Toelichting eerste aanzet inrichting gebied 

Nico Wissing geeft tijdens de vergadering een toelichting bij de presentatie. De presentatie is 
na te lezen bij de stukken. Benoemd wordt dat op het gebied van natuurontwikkeling er een 
grote opgave is om de bestaande structuren te versterken. De landgoederen spelen daarbij 
een belangrijke rol. Verder wordt gesproken over de toepasbaarheid van dit plan op heel 
Enschede en de koppeling aan bestaand beleid. Tijdens de vergadering worden enkele vragen 
gesteld die door Nico naar tevredenheid worden beantwoord. 

4.  Advies omvang zonnepark 

De nota voor de omvang van het zonnepark wordt besproken. De argumenten en het advies 
van de gebiedstafel wordt hier onderstreept en overgenomen. Over windenergie is bij 
omwonenden in de Broekheurne veel onrust, in de bestuurlijk adviescommissie wordt dit 
opnieuw kenbaar gemaakt. De omvang van het zonnepark wordt gezien als groot, daarover 
worden argumenten gewisseld en daaruit wordt geconcludeerd dat het van groot belang dat 
er een integrale aanpak komt, waar groen en water in het zonnepark terugkomen en de 
eventueel te behalen stikstofreductie ten goede komt aan boeren in Broekheurne.  

Met betrekking tot windenergie geeft Landschap Overijssel aan eventuele plannen kritisch te 
beoordelen. 

5.  Advies speerpunten leefbaarheid 

De voorliggende nota wordt tijdens de vergadering besproken en argumenten worden 
uitgewisseld. De aanvullingen van uit het advies van de gebiedstafel worden integraal 
overgenomen en samen met de notitie vastgesteld, met daarbij de volgende aanvullingen: 

- Mountainbike paden en ruiterroutes moet toegevoegd worden aan het routenetwerk. 
- Voor recreatie zijn landgoederen cruciaal hiervoor moet de rol steviger omschreven worden. 
- Draagvlak voor een MFC nogmaals inventariseren bij de inwoners van de Broekheurne. 

6.  Advies Speerpunten landbouw en natuur 

De voorliggende nota wordt tijdens de vergadering besproken en argumenten worden 
uitgewisseld. De aanvullingen van uit het advies van de gebiedstafel worden integraal 
overgenomen en samen met de notitie vastgesteld, met daarbij de volgende aanvullingen: 
 

- Water en bodem sturend hanteren als leidend principe bij de inrichting van het gebied voor 
zowel de natuur als de landbouw.  

- Duidelijke maken hoe groenblauwe dooradering kan bijdragen aan een verdienmodel voor 
de agrarisch ondernemers in het gebied, door onder andere het ontwikkelen van 
ecosysteemdiensten. 

- Door de herinrichting van het gebied is het risico groot dat landbouwpercelen versplinteren 
om de landbouwers perspectief te bieden is het van belang dat er ook een kavelruil komt. De 
gemeente zou hierin mogelijk een rol kunnen spelen. 

- Voorafgaand aan investeringen moet er een juridische borging zijn, maak dit duidelijk. 
 
 
 
 



 
   

7.  Vervolg proces en planning 

De gemeente Enschede heeft de wens uitgesproken om een eerst concept van de 
gebiedsagenda uiterlijk 31 maar 2023 te ontvangen. De voorzitter geeft aan dat hij dat gezien 
de grote hoeveelheid werk die er nog gedaan moet worden wel erg ambitieus vindt en dat hij 
daarover het gesprek met de gemeente zal aangaan. De inwonersachterban heeft nog 
behoefte aan een nieuwsbrief, die komt in januari.  

8.  Rondvraag 

 Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

9.  Afsluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor de aanwezigheid en bijdrage, om vervolgens iedereen 
alvast fijne feestdagen te wensen en sluit daarna de vergadering. 

 

 


